
PROTOKÓŁ NR 7/07 

posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Sejmiku  Województwa 
Świętokrzyskiego, które odbyło się w dniu 20 kwietnia  2007 r. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 13.30 i trwały do godz. 15.30. 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone 
zgodnie z listami obecności stanowiącymi zał. nr 1 i 2 do protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył przewodniczący Komisji Józef śurek. 

Odczytał porządek obrad przesłany przy zaproszeniu na posiedzenie i zapytał 
członków Komisji, czy zgłaszają do niego uwagi i wnioski.  

Radni uwag i wniosków nie zgłosili i jednogłośnie przyjęli do realizacji 
porządek obrad w poniŜszym brzmieniu: 

1. Zaopiniowanie sprawozdania Zarządu Województwa z wykonania budŜetu 
Województwa za 2006 rok .  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie ustalenia „Programu 
rozwoju bazy sportowej na 2007 rok i lata następne w Województwie 
Świętokrzyskim”.   

3. Zaopiniowanie projektu uchwały Sejmiku w sprawie zasad i trybu 
przyznawania stypendiów sportowych w kategoriach młodzieŜowych 
reprezentującym Województwo Świętokrzyskie i osiągającym wysokie 
wyniki sportowe. 

4. Rozpatrzenie informacji o sytuacji finansowej wojewódzkich instytucji 
kultury w 2006 r. 

5. Rozpatrzenie informacji nt. realizacji Kontraktu dla Województwa 
Świętokrzyskiego na lata 2005-2006.  

6. Sprawy róŜne.  

Radni otrzymali materiały do pkt. 1-3 przy zaproszeniu na sesję Sejmiku, 
materiały do pkt. 4 i 5 – wraz z zaproszeniem na posiedzenie Komisji.  

P r z e b i e g  p o s i e d z e n i a :  

A d 1 .   
Skarbnik Województwa Zdzisław Wojciechowski dokonał wprowadzenia do  
sprawozdania Zarządu Województwa z wykonania budŜetu Województwa za 
2006 rok, stanowiącego załącznik do protokołu VI  sesji Sejmiku.  

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie opinię pozytywną do sprawozdania. 



 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała  sprawozdanie Zarządu 
Województwa z wykonania budŜetu Województwa za 2006 rok, a swoje 
stanowisko wyraziła w opinii nr 10/07 stanowiącej zał. nr 3 do protokołu.   

A d 2 .  
Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 
Jacek Kowalczyk dokonał wprowadzenia do projektu uchwały Sejmiku w 
sprawie ustalenia „Programu rozwoju bazy sportowej na 2007 rok i lata 
następne w Województwie Świętokrzyskim”, stanowiącego załącznik do 
protokołu VI sesji Sejmiku.   

W związku z brakiem głosów w dyskusji przewodniczący obrad poddał pod 
głosowanie opinię pozytywną do projektu uchwały.  
 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Sejmiku 
w sprawie ustalenia „Programu rozwoju bazy sportowej na 2007 rok i lata 
następne w Województwie Świętokrzyskim”, a swoje stanowisko wyraziła w 
opinii nr 11/07 stanowiącej zał. nr4 do protokołu.   

A d 3 .  
Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 
Jacek Kowalczyk dokonał wprowadzenia do projektu uchwały Sejmiku 
w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych w kategoriach 
młodzieŜowych reprezentującym Województwo Świętokrzyskie i osiągającym 
wysokie wyniki sportowe, stanowiącego załącznik do protokołu VI sesji 
Sejmiku. 

W dyskusji: 

Radna Barbara Duda zapytała o kryteria przyznawania nagród w grach 
zespołowych. 

Radny Sławomir Marczewski zapytał o maksymalną kwotę nagrody i sposoby 
sprawdzenia, Ŝe zawodnik nie ma podpisanych kontraktów z innym 
województwem. 

Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 
Jacek Kowalczyk wyjaśnił, Ŝe  kryteria przyznawania nagród w grach 
zespołowych reguluje § 3 uchwały, natomiast Rada Miejska Kielc stara się 
wyeliminować zjawisko sygnalizowane przez radnego Sławomira 
Marczewskiego. 

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Sejmiku 
w sprawie zasad i trybu przyznawania stypendiów sportowych w kategoriach 
młodzieŜowych reprezentującym Województwo Świętokrzyskie i osiągającym 
wysokie wyniki sportowe, a swoje stanowisko zawarła w opinii nr 12/07 
stanowiącej zał. nr 5 do protokołu.  



A d 4 .  
Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 
Jacek Kowalczyk dokonał wprowadzenia do przedłoŜonej przez Zarząd 
Województwa informacji o sytuacji finansowej wojewódzkich instytucji kultury 
w 2006 r., stanowiącej załącznik nr 6 do protokołu.  

W  d y s k u s j i :  
Zastępca przewodniczącego  Komisji Alfreda Zawierucha Rubak zapytała 
kto w Filharmonii zaliczany jest do pracowników merytorycznych oraz o 
proporcje w zatrudnieniu pracowników merytorycznych i administracyjnych w 
jednostkach kultury.  
Dyrektor Departamentu Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki 
Jacek Kowalczyk wyjaśnił, Ŝe do grupy pracowników merytorycznych w 
Filharmonii zaliczani są muzycy, natomiast nad odpowiednimi proporcjami w 
zatrudnianiu czuwa organ załoŜycielski za pośrednictwem Urzędu 
Marszałkowskiego. Regulują to takŜe przepisy branŜowe, które nakładają na 
jednostki obowiązek zatrudniania pewnych grup osób wraz z ich uposaŜeniem, 
np. odpowiednia ilość straŜników w muzeach. 
 Komisja jednogłośnie przyjęła do akceptującej wiadomości informację o 
sytuacji finansowej wojewódzkich instytucji kultury w 2006 r., a swoje 
stanowisko wyraziła w opinii nr 13/07 stanowiącej zał. nr 7  do protokołu.  

A d 5 .   

Zastępca dyrektora Departamentu Polityki Regionalnej Jerzy Strzelec 
dokonał wprowadzenia do przedłoŜonej przez Zarząd Województwa informacji 
nt. realizacji Kontraktu dla Województwa Świętokrzyskiego na lata 2005-2006, 
stanowiącej zał. nr 8 do protokołu.   
Członek Zarządu Marek Gos uzupełnił, Ŝe środki z Kontraktu mogą być 
jeszcze przeznaczone na budowę Szpitala Powiatowego w Opatowie i budowę 
Szpitala miejskiego w Starachowicach oraz na dostosowanie do standardów 
unijnych domów pomocy społecznej w Łagiewnikach i Gnojnie. 
 Dyskusji nie było. 
 Komisja przyjęła do wiadomości informację nt. realizacji Kontraktu dla 
Województwa Świętokrzyskiego na lata 2005-2006, a swoje stanowisko 
wyraziła w opinii nr 14/07 stanowiącej zał. nr 9 do protokołu.  

A d 6 .  
Spraw róŜnych nie zgłoszono. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Protokół sporządziła Barbara Loch.                          Przewodniczący obrad 

 

         Józef śurek  


